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Dagsorden til Menighedsrådsmøde 
Tirsdag den 23. april 2024 kl. 17.00 i konfirmandstuen, Holbøl Sogn. 

 

 

Afbud fra:   
 
Bilagsoversigt:  1) 1. kvartalsrapport og Budget/formål for 1. kvartal 

  2)  Budget 2025 
  3) Pristilbud fra ChurghDesk 

 
 

   

0 Godkendelse af dagsorden 
 
 

Dagsordenen godkendtes med tilføjelse af 
punkt 7: Forslag om indkøb af varmeskab til 
tørring af personalets arbejdstøj, og punkt 8: 
Forlængelse af abonnement på ChurchDesk. 
 

   

1 Orientering v. formand  
 
Herunder orienteres om: 

1) Ansøgning om tilladelse til køb af 
ejendom, og om kontakt til sælger. 

2) Der gives en status på afskærmning af 
affugter, herunder på hvad der er 
betalt samt hvilke regninger der 
imødeses. 

3) Status på arvesag. 
4) Opsamling på budgetsamråd med 

Aabenraa Provsti d. 18. april. 
 

1) Mathias orienterer om, at rådet har 
modtaget købskontrakt på nabogrund. 
Kontrakten sendes til godkendelse ved 
provstiudvalg. 

2) Reoler er opsat og fastgørelse af 
afskærmning til affugter udarbejdes 
der sendes ansøgning til provstiet på 
snarest. 

3) Der er ikke indkommet post vedr. 
arvesagen. Dina kontakter bobestyrer 
vedr. en status på sagen. 

4) Der var et godt møde med provstiet, 
som lægger op til en forøgelse af 
driftsrammen på 4%. 

5) Der er indkommet en klage over, at 
der ikke er åbnet for vandet på 
kirkegården. – Dette bringes i orden. 

   

 

 

Holbøl den 16. april 2024. 



 

Side 2 

 

2 Første kvartalsopfølgning. 
 
Kvartalsrapport for første kvartal præsenteres 
og behandles. 
 
Det indstilles, at kvartalsrapporten 
godkendes. 
 

Kvartalsrapporten for 1. kvartal blev 
præsenteret og godkendt. 

   

3 Kirkeværge og bygningssagkyndig. 
 
Vagn Kristensens rolle som kirkeværge og 
bygningssagkyndig drøftes og aftales og der 
tages beslutning herom. 
 
Videre gøres status på sognets større 
byggesager: 
 

1) Gavlvæggen i kirken – Der har været 
møde d. 4. april, hvor Linjen og Vagns 
Kristensen deltog. 
 

2) Restaurering af kirkens vinduer - der 
skal udarbejdes skitseprojekt som 
behandles i rådet og i provstiudvalget. 
 

3) Renovering af præstebolig mhp. at 
gøre præstegården indflytningsklar til 
først i det nye år. 
 

4) Div. småsager:  
borebiller på loft. 
Skade i skorsten. 
 

 
 

Punktet blev indledt og det blev aftalt, at Vagn 
som bygningssagkyndig tilknyttes til følgende 
formål:  

1) Bygningssyn som afholdes d. 15. maj kl. 
13. 
 

2) Udarbejdelse af skitseprojekt til 
renovering af præstebolig, til godkendelse 
i råd og provstiudvalg. 
Renoveringen har fokus på at adskille 
præstegården, så den indeholder dels 
bolig, dels menighedslokaler. Der er fokus 
på boligdelen. 
Skitseforslag forventes indsendt i uge 22. 
 

3) Renovering af radiatorer i kirken, så alle 
radiatorer virker. 
 

4) Herudover ser Vagn på løsning af 
Borebiller i præstegård og kapel – med 
kontakt til håndværker og sikring af gode 
løsninger. 
 
Fugtskade i skotrende ud imod 
gårdspladsen i præstegården. 
 
 

   

4 Budget 2025. 
 
Udkast til budget 2025 præsenteres og 
drøftes. Særligt drøftes ønsker til 2025. 
 

Det blev aftalt at Dina og Mathias udarbejder 
udkast til budget 2025 til næste 
menighedsrådsmøde.  
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Sjæleringning og fjernbetjening af klokker. 
 
 

Det blev besluttet at spørge ud på 
orienteringsmødet og Dina gennemfører en 
undersøgelse på Facebook. 
 
Sagen tages op på det næste 
menighedsrådsmøde. 
 

   

6 Orienteringsmøde d. 14. maj 
 

Der er bestilt lokale med kaffe og brød på 
Landbohjemmet, og der er annonceret for 
mødet i Bov Bladet og Lokal nyt 
Kirsten Sønderby deltager i mødet og Morten 
udarbejder nogle slids med bl.a. økonomi. 
 

   

7 Forslag om indkøb af varmeskab til tørring af 
personalets arbejdstøj. 
 
Der spørges fra Aabenraa kirkegård om 
tilladelse til indkøb af varmeskab, så 
personalet kan tørre deres tøj på 
regnvejrsdage, og dermed kan arbejde hele 
dage også i regnvejr. Pris 8.000,- kr. 
 

Sagen blev drøftet og det blev besluttet at 
indkøbe et tørreskab. 

   

8 Forlængelse af abonnement på ChurchDesk 
 
ChurchDesk har sendt tilbud på forlængelse af 
basisabonnement for Holbøl Sogn. 
 
Tilbuddet drøftes og der tages stilling til 
fremsendte tilbud. 

 Sagen blev drøftet og det blev besluttet at 
forlænge ChurchDesk et år. 

   

9 Eventuelt 
 

Der har været konfirmation i lørdags, det var 
en rigtig fin dag. 
 

   

   

  
 

 

   

 


